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مخالفت AFC با توقف برگزاری بازی های ایرانی در 
بحرین

فدراس�یون فوتبال درباره پرونده میزبانی در CAS، چهارمین بیانیه خود را صادر 
کرد.

متن بیانیه شماره ۴ فدراسیون فوتبال درباره پرونده شکایت از کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
اعطای میزبانی انتخابی جام جهانی در گروه ایران به بحرین به شرح زیر است:

۱- مطابق نامه ای که امروز از دبیرخانه CAS دریافت کرده ایم، وکلای کنفدراسیون فوتبال 
آس��یا ضمن معرفی داور تعیینی خود جهت قضاوت در خصوص پرونده اصلی، لایحه جوابیه 
خود در پاس��خ به درخواس��ت دستور موقت فدراس��یون فوتبال را نیز تقدیم CAS کرده اند. 
وکلای AFC بدون پاسخ به ایراد صلاحیت نداشتن دبیرخانه AFC جهت اتخاذ تصمیم در 
مورد میزبانی، با درخواس��ت فدراس��یون مبنی بر صدور دستور موقت توسط CAS مخالفت 
کرده و ادعا کرده اند که صدور آن موجب تاخیر در برگزاری و تمام نش��دن به موقع مس��ابقات 
مقدماتی باقیمانده گروه C خواهد شد. به علاوه یکی از مهم ترین ادعاهای وکلای AFC در 
توجیه موافق نبودن AFC با میزبانی ایران، تش��دید شرایط کرونایی و فرآیند واکسیناسیون 

عمومی در ایران ذکر شده است.
۲- مطابق نامه دریافتی، ریاست بخش تجدیدنظر CAS یا معاون وی، ظرف مهلتی کوتاه 
طی چند روز آینده تصمیم خود در خصوص پذیرش یا رد درخواست دستور موقت فدراسیون 

فوتبال ایران را صادر و اعلام خواهد نمود.
۳- دیوان حکمیت ورزشی CAS مهلت پاسخگویی AFC به پرونده اصلی را تا تاریخ ۱۷ 

ماه می برابر با ۲۷ اردیبهشت تجدید کرده است.
۴- اگرچه تصمیم CAS در مورد دستور موقت قابل پیش بینی نیست اما فدراسیون فوتبال 
ایران علیرغم مس��ائل و محدودیت های زمانی موجود، کماکان تا اتخاذ تصمیم نهایی توس��ط 
هیات محترم داوری، تمام تلاش ها و مس��اعی خود را جهت احقاق حقوق فوتبال ایران بکار 
گرفته و همانند گذش��ته علاقمندان فوتبال را در جریان تح��ولات جدید پرونده قرار خواهد 

داد.

نامه  پرسپولیس به وزارت بهداشت:

 تیم قرنطینه نشود
باش�گاه پرس�پولیس با ارس�ال نامه ای به وزارت بهداش�ت و ارائه توضیح درباره 
وضعیت قرنطینه بازیکنان این تیم در هند، خواست پرسپولیسی ها پس از بازگشت 

قرنطینه نشوند.
درحالی که کاروان تیم فوتبال پرس��پولیس برای ش��رکت در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا در هند به سر می برد، وزارت بهداشت خواسته اعضای این تیم پس از بازگشت به تهران 

به قرنطینه بروند و در صورت منفی بودن تست  کرونا از قرنطینه خارج بشوند.
از این رو باشگاه پرسپولیس در نامه ای به وزارت بهداشت توضیحاتی درباره نحوه سفر تیم به 
هند و قرنطینه اعضای تیم ارائه کرد. در این نامه اشاره شده که پرسپولیس با پرواز چارتر عازم 
هند شده و در بازگشت هم از پرواز چارتر استفاده خواهد کرد و از طرف دیگر، این تیم تحت 
حباب قرطینه AFC قرار دارد و هر سه روز یک بار تست PCR داده است و به همین خاطر 

از وزارت بهداشت درخواست شده تا  از قرنطینه این تیم هنگام بازگشت، صرف نظر شود.

ناگلزمن سرمربی بایرن مونیخ شد
س�ران بایرن مونیخ با جدایی هانسی فلیک موافقت کردند و یولیان ناگلزمن را به 

عنوان جانشین او مشخص کردند.
س��ران بایرن مونیخ با جدایی هانس��ی فلیک موافقت کردند و یولیان ناگلزمن را به عنوان 
جانشین او مشخص کردند. هانسی فلیک در مورد فسخ قرارداد با تیم مونیخی به توافق رسید 
ه اس��ت. یولیان ناگلزمن از فصل آینده روی نیمکت مونیخ می نش��یند. اکنون هانس��ی فلیک 
می تواند جانشین یواخیم لوو در تیم ملی آلمان شود. لوو پس از مسابقات قهرمانی اروپا یورو  
در تابس��تان این پست را رها خواهد کرد. ناگلزمن در لایپزیگ عملکرد بسیار خوبی داشت و 
توانس��ت این تیم را به نیمه نهایی لیگ قهرمانی اروپا برس��اند و جزو مربیان جوان و موفق و 

البته صاحب سبک فوتبال اروپا است.

پلی آف فوتسال آسیا قرعه کشی شد
قرعه کشی پلی آف آسیا برای تعیین دو سهمیه باقی مانده این قاره در جام جهانی 

۲۰۲۱ فوتسال لیتوانی انجام شد.
کنفدراس��یون فوتبال آسیا پس از معرفی سه تیم فوتس��ال ایران، ژاپن و ازبکستان به جام 
جهانی فوتسال لیتوانی، برای تعیین دو سهمیه باقی مانده دیگر تصمیم به برگزاری بازی بین 
چهار تیم عراق ، لبنان، ویتنام و تایلند گرفت. قرعه کش��ی این دو دیدار امروز برگزار ش��د که 

بدین شرح است:
* عراق - تایلند
* ویتنام - لبنان

بازی رفت ۲۰ می )۳۰ اردیبهشت( و بازی برگشت ۲۵ می )۴ خرداد( برگزار خواهد شد.

با وجود شایعه لغو جام جهانی؛

تیم ملی فوتسال برنامه های آماده سازی را پیش می برد
با وجود شایعاتی مبنی بر لغو بازی های جام جهانی فوتسال، برنامه های آماده سازی 

تیم ملی فوتسال ایران ادامه دارد.
این روزها ش��ایعاتی در مورد لغو جام جهانی فوتسال به گوش می رسد. این مسابقات ابتدا 
قرار بود شهریور سال گذشته در لیتوانی برگزار شود اما به دلیل شیوع بیماری کرونا یک سال 
به تعویق افتاد. در حالی که تیم ها برنامه آماده س��ازی خود را برای حضور در این مس��ابقات 
مش��خص کرده و منتظر قرعه کش��ی آن در خرداد امسال هستند شایعاتی از احتمال لغو این 
رقابت ها به  گوش می رس��د. هم زمان با اوج گرفتن ش��ایعه لغو المپی��ک توکیو، بحث برگزار 
نشدن جام جهانی فوتسال هم جدی شده اما با توجه به موضع نگرفتن فیفا در این خصوص 
هنوز تغییری در تصمیم قبلی ایجاد نشده است. بر این اساس برنامه های آماده سازی تیم ملی 
نیز طبق برنامه قبلی پیش می رود و کادر فنی تیم ملی برنامه های خود را به کمیته فوتسال 

ارائه داده تا برای برگزاری اردوها و بازی های تدارکاتی برنامه ریزی شود.

مدیر تیم نفت آبادان:

 پول رسید اما نه در زمان لازم
مدیر تیم فوتبال صنعت نفت آبادان معتقد است پول در زمان لازم به این باشگاه 

نرسیده است.
عل��ی فیروزی درباره رس��یدن پول به باش��گاه نف��ت آبادان و پرداخت بخش��ی از مطالبات 
بازیکنان تیم، اظهارکرد: ای کاش این پول در زمان لازم می رس��ید تا می توانس��تیم بازیکن 
جذب کنیم و با تقویت تیم، حالا در شرایط بهتری بودیم و در واقع روند خوب نیم فصل اول 
را حفظ می کردیم. تیم ما با تزریق به موقع پول می توانست نتایج بهتری کسب کند. به هر 
حال پول رسید اما نه در زمان لازم. وی عنوان کرد: در همین بازی گذشته با گل گهر، نفت 
واقعا فوتبال قشنگی را به نمایش گذاشت و حریف در بیشتر دقایق بازی تحت تاثیر بازی ما 
بود اما تنها به دلیل این که بازیکن ما در یک دقیقه تمرکز خود را از دست داد، گل خوردیم. 
جالب است بدانید قیمت دو بازیکن تیم گل گهر به اندازه کل بودجه صنعت نفت آبادان بود. 
مدیر تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت: ما به ادامه مس��یر امیدواریم و تمام تلاش مان را 
به خاطر مردم آبادان برای بازگش��ت به روزهای خوب گذشته انجام می دهیم. با بازی خوبی 
که مقابل گل گهر و نیمه دوم دیدار با ذوب آهن انجام دادیم به این مهم نیز بس��یار امیدوار 
هستیم. وی بیان کرد: در حال حاضر نیز همه باید کنار تیم باشند و ما هم به دنبال بهانه یا 
توجیه نتیجه نگرفتن های تیم نیس��تیم اما واقعیت این اس��ت که مشکلات مالی و نبود پول 
در زمان لازم، کار خود را کرد و تاثیر بد خود را گذاش��ت. اما با وجود هواداران اصیل آبادانی 
که تیم متعلق به خود آن ها اس��ت و در این فصل نیز در هر ش��رایطی چه برد و چه باخت، 
کنار صنعت نفت بوده اند، به عبور از این روزها امیدوار و خوش بین هستیم. فیروزی با اشاره 
به دیدار پیش روی نفت آبادان در جام حذفی نیز عنوان کرد: نهم اردیبهش��ت ماه باید رو در 
روی خیبر خرم آباد یکی از تیم های خوب و مدعی لیگ یک با هدایت عبدالله ویسی برویم. 
خیبر در چهار بازی اخیر خود در لیگ یک نیز به برتری رسیده است و با شرایط خوبی رو در 
روی نفت قرار می گیرد. البته ما هم تمام تلاش مان این اس��ت که با برد در این بازی، به آن 
پیروزی مدنظر برای خروج از ش��رایط فعلی دست پیدا کنیم و با وضعیت بهتری به کار خود 

در لیگ برتر ادامه دهیم.

سرپرس�ت کمیته مس�ابقات س�ازمان لیگ درب�اره موضوعات مختل�ف فوتبال 
کشورمان صحبت کرد.

به گزارش باش��گاه خبرنگاران جوان، س��هیل مهدی، سرپرس��ت کمیته مسابقات سازمان 
لیگ فوتبال درباره قرنطینه کاروان تیم فوتبال پرس��پولیس در بازگشت از هند بیان کرد: 
به واسطه تقارن شب های قدر با بازگشت کاروان سرخپوشان، از قبل برنامه بازی برای این 
روز ها نداش��تیم. درخواس��ت کرده ایم تیم پزشکی ستاد مقابله با کرونا این قضیه را تحت 
نظر بگیرند. این موضوع دستور وزارت بهداشت کشور است و ما هیچ وقت از خط قرمز های 

وزارت بهداشت عبور نکرده و نخواهیم کرد.
او افزود: امیدوارم تقدم و تأخری در برنامه مان صورت نگیرد. اگر بتوانند زودتر تیم را آزاد 

کنند و با تست های پی در پی و با روش های پزشکی کمک  مان کنند، خوشحال می شویم 
و اگر هم نشد، تابع نظرات وزارت بهداشت هستیم.

سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ خاطرنشان کرد: طبق دستورالعمل وزارت ورزش 
که از طرف وزارت بهداشت ابلاغ شده با تست هایی که صورت می گیرد، کاروان نهایت یک 
هفته در قرنطینه خواهد بود. مهدی ادامه داد: اختیار باش��گاه پرسپولیس است که از یک 
هفته چگونه اس��تفاده کند. فرقی نمی کند و اگر قرنطینه هم نداش��تیم، این مدت فاصله 
تا مس��ابقه بعدی وجود داش��ت. ۴ دیدار معوقه جام حذفی برای ۴ نماینده کش��ورمان در 
مسابقات لیگ قهرمانان آسیا را در پیش داریم و تاریخ ها مشخص است. البته احتمالا تغییر 

برنامه ای هم از سمت کادر فنی تیم ملی خواهیم داشتیم و منتظر این تغییرات هستیم.

کارش�ناس والیبال با انتقاد از تصمیم کمیته 
فن�ی ب�رای انتخاب ی�ک نف�ر در راس دو تیم 
ملی گفت: حرف و عمل در فدراس�یون والیبال 
مغای�رت دارد و ب�ا س�رمایه س�وزی مواج�ه 

هستیم.
رقابت ه��ای والیب��ال قهرمانی آس��یا از ۲۱ تا ۲۸ 
ش��هریور ماه به میزبان��ی ژاپن برگزار خواهد ش��د. 
رقابت های قهرمانی جوانان جهان نیز به فاصله س��ه 
روز و در تاریخ ۳۱ شهریور ماه تا ۱۱ مهر به میزبانی 
ایتالیا و بلغارس��تان انجام می ش��ود و هدایت دو تیم 
قهرمانی آسیا و جوانان جهان بر عهده بهروز عطایی 

خواهد بود.
رقابت های قهرمانی آس��یا برای کس��ب س��همیه 
مس��ابقات قهرمانی جهان بس��یار برای والیبال ایران 
حائز اهمیت است و مسابقات جوانان جهان نیز برای 
دف��اع از عنوان قهرمانی مهم می باش��د. فدراس��یون 
والیب��ال برای ه��ر دو رویداد مهم به��روز عطایی را 
مامور کرده اس��ت تا عطایی و همکارانش در چالشی 

بزرگ قرار گیرند.
از سر دلسوزی به واقعیت ها می پردازم

ناصر ش��هنازی کارش��ناس والیبال درباره انتخاب 
ی��ک مربی ب��رای هدای��ت دو تیم ملی گف��ت: ابتدا 
ای��ن را بگویم که به هیچ عن��وان صحبت هایم برای 
خودم نیس��ت، بارها اعلام کردم با توجه به مس��ائلی 
ک��ه در رابطه با ش��أن و منزلت مرب��ی ایرانی همراه 
اس��ت و قرارداد مادی و معنوی، تمایلی به همکاری 
با فدراس��یون ندارم. شاید فدراس��یون نیز تمایلی به 
همکاری با من نداش��ته باشد. پس صحبت هایم فقط 
از سر دلس��وزی برای والیبال کشور است. نکته دوم 
اینکه امیدوارم از صحبت هایم برداش��ت بدی صورت 
نگی��رد. چرا که پس از رفتن ولاس��کو ب��ار علمی و 
دانش مربیان بیشتر شد. اعتقاد دارم تعداد زیادی از 
مربیان به روز شده اند و انگیزه بالایی دارند، بنابراین 
هدفم بی احترامی به کسی نیست اما از سر دلسوزی 

می خواهم به واقعیت ها بپردازم.
سرمایه سوزی به سبک فدراسیون والیبال

کارش��ناس والیبال ادام��ه داد: در ح��ال حاضر با 
س��رمایه سوزی به سبک فدراس��یون والیبال مواجه 
هستیم. حدود سه سال کنار ولاسکو کار کردم. پس 
از من نیز مربیان زیادی کنار سرمربیان خارجی قرار 
گرفتند و همیش��ه پس از مربیان خارجی از مربیان 
ایران��ی که به عنوان دس��تیار در کن��ار آنها فعالیت 
داش��ته اند در هیچ یک از رده های مختلف اس��تفاده 
نشد. حتی رحمان محمدی راد که تجربه حضور در 

المپیک ریو را دارد.
حرف و عمل مغایرت دارد

وی تاکی��د کرد: زمان��ی که محمدرض��ا داورزنی  
رئیس فدراسیون والیبال صحبت می کند که مربیان 
ایرانی باید کنار مربی��ان خارجی کار کنند تا تجربه 
و علم اندوزی داش��ته باش��ند، این علم و تجربه کجا 
قرار اس��ت استفاده ش��ود؟ حرف و صحبت در عمل 
ب��ا یکدیگر مغایرت دارند. صحبتم این اس��ت که به 
توانایی مربیان انتخاب ش��ده احت��رام می گذارم اما 
وقتی دو رویداد مهم در پیش داریم، یکی مس��ابقات 
قهرمانی آس��یا که حکم کسب س��همیه رقابت های 
جهان��ی را دارد و دیگری رقابت ه��ای جوانان جهان 
ک��ه باید از عنوان قهرمانی خ��ود دفاع کنیم، این دو 

مسابقه را برایمان بسیار حائز اهمیت می کند.
کار سخت است

ش��هنازی اف��زود: اگ��ر در المپیک امتی��از لازم را 
کس��ب نکنیم جایگاهمان در رنکینگ دچار مشکل 
خواهد شد و سهمیه جهانی را از دست می دهیم چرا 
که فاصله تیم ها با ما بس��یار کم اس��ت. پس در این 
صورت رقابت های قهرمانی آس��یا بسیار مهم است و 
کار برایمان سخت خواهد ش��د. در قهرمانی جوانان 
جهان نیز باید نتایج خوبی کس��ب کنیم مردم ایران 
از والیب��ال توقع دارند پس باید با ذهن بهتر و برنامه 

ریزی دقیق تر برای جذب نیروها اقدام کنیم.
نباید بار سنگین را بر دوش یک نفر بگذاریم

س��رمربی تی��م والیبال س��ایپا خاطرنش��ان کرد: 
مسابقات بسیار سخت است و نمی دانم بر چه مبنایی 
از یک مربی در دو رده بزرگسالان و جوانان استفاده 
کرده اند. ب��از تاکید می کنم در توانایی مربیان ایرانی 
شکی نیست اما اینکه در هر دو رده که نیاز به نتیجه 

داریم س��پردن کار به یک نفرکار را س��خت می کند. 
پس نباید بار س��نگین را ب��ر دوش یک نفر بگذاریم 
فردا باید جوابگوی جامعه والیبال باش��یم. استفاده از 
یک مربی در رده های مختلف تفکری اس��ت که قبلًا 
امتحانش را پس داده و نتیجه منفی داش��ته اس��ت. 
ه��ر مربی در رده خودش می توان��د بهترین عملکرد 

را داشته باشد.
غافلگیری برخی از اعضای کمیته فنی

ش��هنازی اظه��ار داش��ت: اگر حتی ی��ک درصد در 
قهرمانی آسیا و جوانان جهان نتیجه خوبی نگیریم باید 
پاس��خگوی مردم باشیم. به اعضای کمیته فنی احترام 
می گذارم اما نمی دانم چگونه چنین تصمیم مهمی در 
جلسه گرفته شد. نمی دانم از قبل برنامه ریزی شده بود 
یا نه؟ چرا که برخی از اعضای جلسه کمیته فنی گفتند 
ق��رار نبود در این جلس��ه چنین تصمیم مهمی گرفته 
ش��ود اما به یک باره این موضوع را مطرح کردند. بعید 
می دانم به طور ناگهانی  چنین تصمیمی گرفته باشند 
چون تصمیم مهمی بوده و اگر تیم نتیجه نگیرد هیچ 

گونه نمی توان آن را توجیه کرد.
احساسی برخورد نکنیم

وی ادامه داد: با توجه به اینکه ۴- ۵ ماه فرصت تا 
مسابقات داریم جامعه والیبال این را نخواهد پذیرفت 
که تصمیمی دور از منطق گرفته شود. این صحبت ها 
از س��ر دلس��وزی است. بحث نفر نیس��ت بلکه بحث 
کلی اس��ت. این اتفاق فقط در کشور ما رخ می دهد 
و به ندرت در کش��وری خاص شاهد آن هستیم که 
یک مربی دو رده سنی را مدیریت کند. برنامه ریزی 
برای رده های مختلف بسیار با یکدیگر متفاوت و کار 

س��ختی اس��ت، مخصوصاً در ایران که مردم اهمیت 
خاصی برای والیبال قائل هس��تند امیدوارم به جای 
اینکه احساسی برخورد کنیم از منطق استفاده کرده 

و بهترین تصمیم را برای والیبال کشور بگیریم.
سنجش با ولاسکو درست نیست

ش��هنازی در واکنش به صحبت های بهروز عطایی 
مبن��ی بر اینکه باید همانند دوران ولاس��کو که صبر 
و تحم��ل کردیم برای مربی ایرانی نیز صبر داش��ته 
باش��یم، گفت: بحث اس��تفاده از مربیان تاپ دنیا با 
چیزی که تازه می خواهیم شروع کنیم متفاوت است. 
به ولاس��کویی فرصت دادیم ک��ه کل دنیا او را قبول 
داشت و با تیم های بزرگ دنیا قهرمان شده بود. این 
س��نجش اصلًا درست نیست. از طرف دیگر ما حتی 
به ولاس��کو دو کار سنگین با هم ندادیم بلکه تمرکز 

ولاسکو روی رده بزرگسالان بود.
سرمایه خوبی در والیبال داریم

وی افزود: در دوران ولاس��کو تی��م ایران حتی در 
لیگ جهانی حضور نداش��ت و ما تازه کار تغییر بنیه 
را آغاز کرده بودیم اما در حال حاضر والیبال ایران در 
مکان هش��تم جهان قرار دارد و لژیونرهای زیادی در 
کش��ورها داریم پس قابل مقایسه با یکدیگر نیستند. 
در دوران ولاس��کو تلاش��مان این بود که در والیبال 
مطرح ش��ویم اما امروز یکی از تیم های بزرگ جهان 
والیبال هس��تیم و کس��ی دیگر نمی تواند بپذیرد که 
در قهرمانی آس��یا به فینال راه پیدا نکنیم. تیم ایران 
ب��ا تیم های بزرگ دنیا برابری می کند پس س��رمایه 

خوبی داریم.
تصمیم فدراسیون اشتباه است

ش��هنازی تاکید ک��رد: یک مربی ب��ه هیچ عنوان 
نمی توان��د ه��م هدای��ت تی��م باش��گاهی، تیم ملی 
بزگسالان و تیم ملی جوانان را بر عهده داشته باشد، 
این کار بسیار سختی است. توصیه ام به عنوان فردی 
ب��ا تجربه که س��ال ها در والیبال بوده این اس��ت که 
تصمیم اشتباه است. هم پذیرش آن اشتباه است هم 
کار فدراسیون که چنین پیشنهادی ارائه داده است.

برای اصلاح تصمیم دیر نیست
وی گف��ت: در دوران یزدان��ی خرم این کار صورت 
گرف��ت اما نتیجه نداد. در زم��ان داورزنی هم نتیجه 
نداد و اگر مجدد این اتفاق رخ دهد مردم نمی پذیرند 
چرا که تا رقابت های قهرمانی آسیا زمان زیادی داریم 
و برای اصلاح تصمیمات دیر نیس��ت. این صحبت ها 
را به عنوان دلس��وز والیبال مطرح می کنم. امیدوارم 
تصمیم منطقی اتخاذ شود. ما در رقابت های جوانان 
جهان قهرمان ش��ده ایم و برخی عن��وان کرده اند که 
این یک اتفاق بوده پس برای اینکه ثابت کنیم اتفاق 

نبوده باید نتیجه کسب کنیم.

پیشکس�وت تیم فوتبال پرس�پولیس، گفت: 
شکس�ت نماینده ایران مقابل الوحده یک اتفاق 
بود و ای�ن تیم دیگر تا فینال رنگ شکس�ت را 

نخواهد دید.
تیم فوتبال پرسپولیس در هفته پنجم لیگ قهرمانان 
آسیا برابر الوحده شکست خورد تا پس از چهار پیروزی 

متوالی، سرانجام طعم شکست را بچشد.
محمد پنجعلی پیشکس��وت سرخپوش��ان در مورد 
عملک��رد تیم براب��ر الوحده، ثبت اولین شکس��ت در 
لیگ قهرمانان آس��یا ۲۰۲۱، شانس موفقیت تیم و ... 

صحبت هایی انجام داد که در زیر می خوانید:
اولین شکست پرسپولیس مقابل الوحده رقم خورد.

این شکس��ت یک اتفاق بود و ب��ه نظرم دیگر تکرار 
نخواهد شد. پرس��پولیس از نظر فنی تیم برتر میدان 
بود اما در فوتبال برخی اوقات شکس��ت هایی هم رقم 

می خورد.
یعن�ی از دی�د ش�ما پرس�پولیس ای�راد فنی 

نداشت؟
پرسپولیس مانند همیشه توپ و میدان را در اختیار 
داشت اما گل زود هنگام حریف موجب شد تا حریف 
خیلی زود روش تدافعی را در دس��تور کار قرار داده و 

کار پرسپولیس را سخت کند.
پرس�پولیس در ای�ن دیدار ه�م موقعیت های 

زیادی از دست داد؟
مقاب��ل تیمی که کاملا دفاع می کند، خلق موقعیت 
س��خت اس��ت اما تیم به خوبی این کار را انجام داد و 

تنها در زدن ضربات آخر کمی با مشکل مواجه شد.
این شکست اما می تواند درس خوبی برای ادامه کار 
باشد. درست اس��ت اما همانطور که گفتم تیم از نظر 
فنی مشکل نداشت. اگر تیم از نظر فنی مشکل داشت 

می ش��د انتقاد کرد اما در فوتب��ال حتی بزرگ ترین 
باشگاه های اروپا هم در یک بازی شکست می خورند.

این پرسپولیس می تواند مدعی باشد؟
امس��ال قهرمان آس��یا هس��تیم و در ای��ن موضوع 
تردیدی ندارم. دیگر تا فینال روی شکست را نخواهیم 

دید.
ب��ازی بعدی با الریان هم می تواند در صدرنش��ینی 

تاثیر زیادی داشته باشد.
این بازی اهمیت وی��ژه ای دارد اما مانند بازی رفت 
این مس��ابقه را هم با برتری پشت س��ر می گذاریم و 
به عنوان قاطع ترین صدرنش��ین به دور بعد مسابقات 

خواهیم رفت.
ش�ما خیلی قاطع در م�ورد قهرمانی صحبت 
کردی�د. نقطه ق�وت این پرس�پولیس را در چه 

موضوعی دیدید؟
پرس��پولیس به معنای واقعی یک تیم است. هم در 
دف��اع و هم در حمله خیل��ی خوب کار تیمی را انجام 
می دهند و کادر فنی هوش��مندانه برای هر مس��ابقه 
تدابیر را می اندیشد. از طرفی تفاوتی بین نفرات اصلی 
و سایر بازیکنان وجود ندارد که همین موضوع موجب 

شده تا تیم شرایط خوبی داشته باشد.

نای�ب رئی�س زنان فدراس�یون س�وارکاری 
گفت: با توجه به تفاهم نامه ای که با فدراسیون 
ورزش ه�ای دانش آموزی کش�ور امضا کردیم، 
برای نخستین بار آموزش رشته سوارکاری در 

مدارس نیز انجام خواهد شد.
»اله��ام کیان مه��ر« اف��زود: یک��ی از مهمتری��ن 
دس��تاوردهای س��وارکاری زنان در دول��ت تدبیر و 
امید، ورود رش��ته س��وارکاری بانوان و استعدادیابی 
دانش آموزان برای حضور در این رشته ورزشی است 
ک��ه با آغاز فعالیت حضوری مدارس و کنترل و مهار 

بیماری کرونا، عملیاتی می شود.
وی اظه��ار داش��ت: ب��ر اس��اس تفاهم نام��ه بین 
فدراس��یون س��وارکاری و فدراس��یون ورزش ه��ای 
دانش آموزی، در مدارس سراسر کشور، استعدادیابی 
دانش آموزان برای این رشته انجام می شود تا افراد از 

سنین پایین وارد سوارکاری شوند.
کیان مهر، س��وارکاری را یک رش��ته زنده ورزشی 
دانست و ادامه داد: ورود این رشته ورزشی به مدارس 
دخترانه در سراس��ر کشور و استعدادیابی آنها، باعث 
آرامش و ش��ادابی دانش آموزان می شود. در بسیاری 

از اس��تان ها و شهرستان ها، سوارکاران با استعدادی 
داریم که بصورت انفرادی فعالیت می کنند، اگر آنها 
شناسایی ش��وند، می توانند در عرصه های آسیایی و 

بین المللی خوش بدرخشند.
نایب رئیس فدراس��یون س��وارکاری تصریح کرد: 
همچنین در تلاش هس��تیم کلاس های آموزش��ی 
بیش��تری برای نیروهای خود در همه ابعاد از جمله 
س��وارکاران، کلانتران، س��ر کلانتران و غیره برگزار 
کنیم تا هر کس��ی در رش��ته تخصصی خود فعالیت 

کند و بتوانیم امور را بهتر سازماندهی کنیم.  
وی همچنین گفت: اس��ب حیوان گ��ران قیمتی 
اس��ت و هر فردی نمی تواند آن را خریداری کند، اما 
این مسئله نباید منجر به دلسردگی بانوان سوارکار 
ش��ود، بسیاری از باش��گاه های س��وارکاری اسب را 
اج��اره می دهند و  اس��ب های کاس��پین که قیمت 
آنها مناسب تر است برای مسابقات و تمرین کارآیی 

بالایی دارند و می توان از آنها استفاده کرد.
کیان مه��ر تصری��ح کرد: بان��وان ایران��ی آمادگی 
جس��مانی خوب��ی برای انج��ام ای��ن ورزش دارند و 
پوش��ش آنها که علاوه بر مطابقت با اس��تانداردهای 
جهانی با موازین اس��لامی نیز س��ازگار اس��ت مانع 
فعالیت این زنان در این رشته نمی شود و شناسایی 
اس��تعدادهای بالقوه س��وارکاری را در استان ها باید 

مورد توجه قرار داد.
به گفته وی،  باید زمینه ظهور و بروز اس��تعدادها 
را در اس��تان ها ب��ا برنامه ه��ای مختل��ف و در قالب 
برنامه راهبردی فدراس��یون فراهم آوریم و در ادامه 
با پرورش نخبگان، نس��ل جدی��دی از قهرمانان این 

رشته را تربیت کنیم.

پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس: 

شکست پرسپولیس مقابل الوحده یک اتفاق بود
نایب رییس زنان فدراسیون:

کلاس های آموزش سوارکاری در مدارس برگزار می شود

ملی پوش سابق کش�ورمان گفت: در شرایطی 
هس�تیم که همه جامعه فوتبال کشور باید پشت 
فدراسیون و تیم ملی باشیم تا این تیم بتواند جواز 

حضور در مسابقات جام جهانی را دریافت کند.
رحمان رضایی با اش��اره به شکس��ت شب گذشته 
پرس��پولیس مقاب��ل الوح��ده بی��ان داش��ت: ب��ازی 
جس��ورانه ای از تیم پرسپولیس دیدم و به نظرم سرخ 
پوشان مستحق شکست نبودند. آنها در بدترین حالت 
مس��تحق زدن یک گل و کش��اندن بازی به تس��اوی 
بودند. وی افزود: بر خلاف آنچه بعضی ها می گویند به 
نظر من صدرنشینی پرسپولیس در این گروه با خطر 

مواجه نش��ده و آنها به راحتی با صدرنشینی کارشان 
را پایان می دهند.

ملی پوش س��ابق کش��ورمان در خصوص اتفاقات 
فدراس��یون فوتبال نیز بیان داش��ت: باید به عزیزی 
خ��ادم فرص��ت داده ش��ود ت��ا تفکرات��ش را در این 
فدراس��یون اجرا کند. فدراس��یون گذشته مشکلات 

زیادی داشت و فوتبال ما در بدهی غوطه ور است.
بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس خاطرنشان 

کرد: طبیعی اس��ت که رییس جدید باید از نیروهای 
جدیدی اس��تفاده کند و خوش��بختانه عزیزی خادم 
که خود از مدیران جوان اس��ت، ب��ه جوان گرایی در 
فدراسیون دست زده و شاهد حضور چهره های جوان و 
جدید هستیم. رضایی بیان داشت: در مقطع حساسی 
قرار داریم و تیم ملی ما مسیر راحتی را برای رسیدن 
به جام جهانی ندارد. لذا در این مقطع باید همه اهالی 
فوتبال همدل شده و با انرژی کامل پشت فدراسیون 
و تیم ملی قرار بگیرند. س��رمربی پیشین تیم فوتبال 
ذوب آه��ن تاکید کرد:  در ش��رایط کنونی هیچ چیز 
مهم تر از صعود تیم ملی به جام جهانی نیست و باید 
دست به دست هم دهیم تا بار دیگر شاهد این اتفاق 

فرخنده در فوتبال کشور باشیم.

رحمان رضایی:
پرسپولیس مستحق شکست نبود

نباید بار بر دوش یک نفر باشد
سرمایه سوزی به سبک فدراسیون والیبال

مهدی: هیچ وقت 
از خط قرمز های 
وزارت بهداشت 
عبور نکرده و 
نخواهیم کرد


